
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 18. februar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 477
Vil ministeren redegøre for, om EFHAF-midler tildelt Danmarks Fiskeriforening Producent 
Organisation (DFPO) og deres medlemmer i tilstrækkelig grad lever op til hensigten 
om at udvikle fiskerierhvervet i en mere bæredygtig retning som aftalt i den politiske 
aftale om Hav-, Fiskeri og Akvakulturprogrammet 2021-2023, herunder udvikling af det 
skånsomme fiskeri? Der henvises til artiklen ”Organisationer: Danmarks Fiskeriforening 
bruger bæredygtighedsmidler på at modarbejde det”, www.dr.dk, den 13. februar 2025.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Robsøe (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Katrine.Robsoe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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